
Ονοματεπώνυμο ………………………………………………………………. 

 

Το επίθετο ο πολύς, η πολλή, το πολύ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
ΠΡΟΣΟΧΗ: Το επίθετο ο πολύς, η πολλή, το πολύ γράφεται με ένα λ και υ στον ε-

νικό αριθμό του αρσενικού και ουδέτερου γένους. 

 

 

1. Συμπληρώνω τα κενά των  παρακάτω προτάσεων με τον κατάλληλο τύπο του 

επιθέτου πολύς. 

 

➢ Σήμερα είχα _____________ διάβασμα. 

➢ Μου αρέσει να έχουμε _________________ ώρες Γυμναστική.  

➢ Θέλω να έχω _______________ φίλους. 

➢ Χθες το μεσημέρι έφαγα ______________ φαγητό. 

➢ Πέρασε ________________ καιρός από την επανάσταση του 1821.  

➢ Η τσάντα μου έχει _______________ βιβλία και είναι βαριά. 

➢ Των πιο _____________ κοριτσιών τα μαλλιά είναι μακριά, ενώ των πιο ______ 

             ______ αγοριών είναι κοντά. 

➢ Το χειμώνα κάνει ___________ κρύο και το καλοκαίρι _____________ ζέστη. 

➢ Η Ελλάδα έχει ______________ βουνά και _____________ νησιά.  

➢ Ο _______________ θόρυβος είναι ενοχλητικός. 

Ενικός αριθμός 

  Αρσενικό Θηλυκό Ουδέτερο 

Ονομαστική ο πολύς η πολλή το πολύ 

Γενική του πολύ της πολλής του πολύ 

Αιτιατική τον πολύ την πολλή το πολύ 

Κλητική _ _ _ 

    

Πληθυντικός Αριθμός 

  Αρσενικό Θηλυκό Ουδέτερο 

Ονομαστική οι πολλοί οι πολλές τα πολλά 

Γενική των πολλών των πολλών των πολλών 

Αιτιατική τους πολλούς τις πολλές τα πολλά 

Κλητική (πολλοί) (πολλές) (πολλά) 

ΚΑΙ  ΚΑΤΙ 

ΠΑΡΑΠΑΝΩ 

 

Το επίθετο πολύ, όταν 

συνοδεύει άλλα επίθετα 

ή ρήματα, τότε γράφεται 

με ένα λ και υ . 

            επίθετα 

π.χ. πολύ γερό κλαδί 
      πολύ βαρύ σακί 
      πολύ καλή μαθήτρια 
 

            ρήματα    
π.χ. κουράστηκα πολύ 
      διάβασα πολύ 

      χόρεψα πολύ 


